

2026 年入學申請

學校推薦直接錄取計劃

歡迎參加香港科技大學資訊日2025（11月1日）特設的 SNDAS 專屬講座，聆聽過往獲錄取學生分享入學心得，並面對面諮詢交流。



SNDAS
入學獎學金
港幣50,000 元



可同步享有HKDSE
「摘星」獎學金



獲得無條件錄取的機會



香港科技大學（HKUST）十分重視同學的多元發展，鼓勵在特定學科有卓越才能，以及在非學術範疇（包括領導才能、社會服務、企業家精神、國際競賽等）有傑出成就的中學生，透過學校推薦直接錄取計劃（SNDAS）申請入學。

學校推薦直接錄取計劃(SNDAS)獎學金

成功透過學校推薦直接錄取計劃入讀科大的同學，將自動獲發一次性SNDAS獎學金，金額為港幣50,000 元。科大亦會根據同學於香港中學文憑考試的成績，頒發《文憑試入學獎學金》給予合資格的學生。此外，在藝術、體育及/或社區服務方面表現超卓的學生，將有機會被提名獲取民政及青年事務局提供的《多元卓越獎學金》。

可透過SNDAS申請入學的科大課程

PROGRAMS		JUPAS PROGRAM CODE	
理學院	國際科研	JS5101	IRE
	理學A組	JS5102	SSCI-A
	理學B組	JS5103	SSCI-B
	理學A組 - 人工智能延伸主修	JS5181	SSCI-A (AI)
工學院	工學士（計算機工程學）	JS5212	CPEG
	化學及生物工程學系	JS5220	CBE
	土木及環境工程學系	JS5230	CIVL
	計算機科學及工程學系	JS5240	CSE
	電子及計算機工程學系	JS5250	ECE
	工業工程及決策分析學系	JS5260	IEDA
	機械及航空航天工程學系	JS5250	MAE
	工程學 - 人工智能延伸主修	JS5282	ENGG+AI
工商管理學院	工商管理學士	JS5300	B&M
	工商管理學士（經濟學）	JS5311	ECON
	工商管理學士（資訊系統學）	JS5314	IS
	工商管理學士（管理學）	JS5315	MGMT
	工商管理學士（市場學）	JS5316	MARK
	工商管理學士（營運管理學）	JS5317	OM
	工商管理學士（專業會計學）	JS5318	ACCT
人文社會科學學院	理學士（環球中國研究）	JS5411	GCS
	理學士（定量社會數據分析）	JS5412	QSA
跨學科學院	理學士（創新設計與科技）*	JS5711	IDT*
	理學士（環境管理及科技）	JS5812	EVMT
	科技及管理學雙學位課程	JS5901	T&M-DDP
JOINT PROGRAM	理學士（可持續發展及綠色金融）#	JS5822	SGFN

由商學院和環境與可持續發展部聯合開設

* 理學士（綜合系統與設計）將更名為理學士（創新設計與科技），有待大學審批

錄取通知及額外入學分數獎勵

申請成功的同學將於中學文憑試成績公布前收到科大的無條件錄取通知書。香港科技大學重視及肯定學生在學術及其他方面的卓越成就。為肯定申請人在個別學科或範疇付出的努力，未獲得SNDAS直接錄取的申請人，在2026年文憑試成績公布後，其JUPAS Band A的科大課程將獲得**1%額外加分**，從而在該課程的取錄名單排序上獲得優勢。

2026 ADMISSIONS

SCHOOL NOMINATIONS DIRECT ADMISSION SCHEME (SNDAS)

Exclusive Information Session on SNDAS available at HKUST Info Day 2025 (Nov 1).
Join us for admission tips from past offer recipients and f2f consultations

MORE DETAILS



SNDAS
ADMISSIONS
SCHOLARSHIPS
HKD 50,000



HKDSE **ADMISSIONS
SCHOLARSHIP**



Good Chance of
FIRM OFFER

The Hong Kong University of Science and Technology (HKUST) recognizes secondary school students with exceptional talents in specific disciplines and outstanding achievements in non-academic areas, including **leadership, community services, entrepreneurship, international competitions**, etc., for consideration of direct admissions via the School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS).

School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS) Scholarship

Students will automatically receive the SNDAS Scholarship if they accept the SNDAS firm offer and register with HKUST. The Scholarship amount is **HK\$50,000 one-off**. Eligible students may receive additional University admissions scholarships for HKDSE holders based on their performance in the HKDSE examination. In addition, students who demonstrate outstanding achievements in arts, sports, and/or community service will have the opportunity to be nominated for the Multi-faceted Excellence Scholarship offered by the Home and Youth Affairs Bureau.

HKUST PROGRAMS FOR SNDAS

PROGRAMS		JUPAS PROGRAM CODE	
SCHOOL OF SCIENCE	International Research Enrichment	JS5101	IRE
	Science (Group A)	JS5102	SSCI-A
	Science (Group B)	JS5103	SSCI-B
	Science (Group A) with Extended Major in Artificial Intelligence	JS5181	SSCI-A (AI)
SCHOOL OF ENGINEERING	BEng in Computer Engineering	JS5212	CPEG
	Department of Chemical and Biological Engineering	JS5220	CBE
	Department of Civil and Environmental Engineering	JS5230	CIVL
	Department of Computer Science and Engineering	JS5240	CSE
	Department of Electronic and Computer Engineering	JS5250	ECE
	Department of Industrial Engineering and Decision Analytics	JS5260	IEDA
	Department of Mechanical and Aerospace Engineering	JS5250	MAE
	Engineering with Extended Major in Artificial Intelligence	JS5282	ENGG+AI
SCHOOL OF BUSINESS AND MANAGEMENT	Business and Management	JS5300	B&M
	BBA in Economics	JS5311	ECON
	BBA in Information Systems	JS5314	IS
	BBA in Management	JS5315	MGMT
	BBA in Marketing	JS5316	MARK
	BBA in Operations Management	JS5317	OM
	BBA in Professional Accounting	JS5318	ACCT
SCHOOL OF HUMANITIES AND SOCIAL SCIENCE	BSc in Global China Studies	JS5411	GCS
	BSc in Quantitative Social Analysis	JS5412	QSA
ACADEMY OF INTERDISCIPLINARY STUDIES	BSc in Innovation, Design and Technology*	JS5711	IDT*
	BSc in Environmental Management and Technology	JS5812	EVMT
	BEng/BSc & BBA Dual Degree Program in Technology & Management	JS5901	T&M-DDP
JOINT PROGRAM	BSc in Sustainable and Green Finance#	JS5822	SGFN

Jointly offered by the School of Business and Management and Division of Environment and Sustainability.

* The BSc in Integrative Systems and Design program will be renamed as BSc in Innovation, Design and Technology, subject to the University's approval.

Offer Announcement and Admissions Bonus

Successful applicants will receive a **firm offer** from HKUST prior to their HKDSE result release. HKUST values and recognizes students' academic excellence and other achievements. To appreciate applicants' efforts in these areas, unsuccessful SNDAS applicants will receive a special **1% admissions bonus** of each Band A HKUST program choice for the 2026 JUPAS application.